



Date: 10/11/2022

إشارة: IR/ALG/91/2022

التاريخ: 2022/11/10

Dear/Bursa Kuwait Company
Greeting,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،

Subject: Material Information Disclosure
regarding commenting on News

الموضوع: إفصاح معلومات جوهرية بشأن التعقيب
على أخبار

With reference to the above subject, and to the request from Bursa Kuwait Company dated 09/11/2022 regarding commenting on news, and in the interest of Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) to adhering with requirements of article No. (4-4-1) of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments. we would like to attach the Appendix No. (10) "Disclosure of Material Information".

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى طلب شركة بورصة الكويت المؤرخ في 2022/11/09 بشأن التعقيب على أخبار، وحرصاً من شركة أولاد علي الغانم للسيارات (الغانم) على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم (1-4-4) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم الملحق رقم (10) "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي
Yousef Abdullah Al Qatami
نائب رئيس مجلس الإدارة
Vice Chairman & CEO
والرئيس التنفيذي





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	10/11/2022	التاريخ:
Name of The Listed Company:	Ali Alghanim Sons Automotive (K.S.C.P)	اسم الشركة المدرجة:
		شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع.)
Material Information		المعلومات الجوهرية
<p>Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) would like to inform you that the Board of Directors was aware of the announcement made by one of the BMW officials in Germany and what it means for its business. Despite knowing that this news will not affect the importer in Kuwait, the Chairman of the company requested an official statement from BMW to clarify the implications of the announcement. Please find attached here within the official letter from BMW Middle East Regional Office dated 10/11/2022 which notes the following:</p> <p>Dear Eng. Fahad,</p> <p>In light of the recent news of direct selling to BMW and MINI customers, we would like to highlight such changes will not to be impacting the Middle East (including Kuwait) importer network.</p> <p>Along with its operational excellence and agility, the global dealer network at BMW Group is a crucial part of its success. With presence in over 140 countries, our dealer network is one based on flexibility, and is dependent on a number of factors presented in each region. While direct selling to customers is being considered in some regions, for the Middle East (including Kuwait), we will remain an importer Region.</p> <p>With that, we would like to thank you for your valuable partnership and look forward to continue on our journey for many years ahead.</p> <p>Accordingly, Ali Alghanim Sons Automotive Company (ALG) confirms that there is no impact on the company's business and its financial position.</p>		<p>تود شركة أولاد علي الغانم للسيارات (الغانم) إفادتكم بأنه بالرغم من معرفة مجلس ادارة الشركة بمعنى و مغزى ما جاء في تصريح أحد مسؤولي شركة بي ام دبليو إلا أن رئيس مجلس الإدارة طلب بالأمس وبشكل مباشر من شركة بي ام دبليو ابضاح عن ما ورد في هذا التصريح بشكل رسمي، وفيما يلي نرفق لكم كتاب شركة بي ام دبليو الشرق الاوسط والمؤرخ في 2022/11/10 والذي ينص على ما يلي:</p> <p>المهندس فهد علي الغانم المحترم،</p> <p>على ضوء الخبر الاخير والذي يخص نشاط بيع منتجات بي ام دبليو وميني بشكل مباشر الى العملاء، نود التوضيح والتأكيد بأن هذه الخططن يكون لها اي تأثير على وكلاتنا في الشرق الاوسط والكويت.</p> <p>تعتبر شبكة الوكلاء العالمية لمجموعة بي ام دبليو حليفاً استراتيجياً وجزء كبير من مكونات نجاحها. ومع انتشار وكلاتنا في اكثر من 140 دولة حول العالم، نعتمد المرونة في تعاملنا مع كل منطقة حسب عواملها الخاصة من خلال تطبيق سياسات عمل مختلفة. فإذا كانت سياسة البيع المباشر للعملاء امر وارد في بعض الاسواق، إلا أن سوق الشرق الأوسط والكويت سيبقى كما هو معتمدا على وكلاتنا لبيع وخدمة منتجاتنا.</p> <p>ومع هذا التوضيح، نود ان نشكركم على شراكتكم الثمينة ونتطلع قُدماً الى رحلة نجاحات جديدة في السنوات القادمة.</p> <p>بناء عليه تؤكد شركة أولاد علي الغانم للسيارات (الغانم) بأنه لا يوجد تأثير على أعمال الشركة أو مركزها المالي.</p>



To: Eng. Fahad Alghanim
Ali Mohammed Thunayan Al Ghanim & Sons
Kuwait

Department/From C3-R4 BMW Group Middle East
Telephone +(971-4) 312 9950
Fax +(971-4) 327 7207
E-mail Hamid.Haqqarwar@bmw.com
Date 10 November 2022
Subject **Import Sales Network in the Region Middle East**

Dear Eng. Fahad,

In light of the recent news of direct selling to BMW and MINI customers, we would like to highlight such changes will not to be impacting the Middle East (including Kuwait) importer network.

Along with the company's operational excellence and agility, the global dealer network at BMW Group is a crucial part of its success. With presence in over 140 countries, our dealer network is the one based on flexibility, and is dependent on several of factors presented in each region. While direct selling to customers is being considered in some regions, for the Middle East (including Kuwait), we will remain an importer region.

With that, we would like to thank you for your valuable partnership and look forward to continuing on our journey for many years ahead.

Best Regards,

Dr Hamid Haqqarwar
Managing Director
BMW Group Middle East

Hauke Devers
Director of Finance & Administration
BMW Group Middle East

BMW Group Middle East
P.O. Box 504955, Dubai, U.A.E.
Commercial Licence No. 232219
ص ب ٩٢٥٤ دبي - ا.ع.م
الرخصة التجارية رقم ٢٣٢٢١٩



Company
Bayerische Motoren Werke Aktiengesellschaft
Postal address BMW Group Middle East
P.O. Box 125990
Dubai, U.A.E
Office address The Offices 4, One Central, 12th Floor
Dubai World Trade Centre
Telephone +(971-4) 312 9950
Fax +(971-4) 327 7207
Internet www.bmw-me.com

Bank details
Bank Account No.
030-013510-001
HSBC Bank Middle East
Domicile and Court of Registry
Dubai C.R.No 232219

Chairman of the Supervisory Board
Norbert Reithofer
Board of Management
Oliver Zipse
(Chairman)
Ilka Horstmeier
Milan Nedeljković
Pieter Nota
Nicolas Peter
Joachim Post
Frank Weber